
ELS CAPS DE LLISTA DE LES DIFERENTS CANDIDATURES 
REPRESENTADES AL CONSISTORI OPINEN 

JOSEF GIRBAU I FABREGAS CAP DE LLISTA 
bE GlUR (Grup Independent Unió de La Roca) 
- VALORACIO DE LA CAMPANYA I DELS RE-

SULTATS 
- TASCA A DESENVOLUPAR A L' AJUNTA-

MENT 
Sobre la campanya, Josep Girbau, creu que ja 

es aigua passada ¡ no cal fer-hi cap esment especial, 
segons ell es va desenvolupar tal com s ' havia pre-
vist sense cap incident remarcable. 

En quan als résultats, des del punt de vista del 
seu grup " G l U R " no han estât del tot positius, 
dones creu que hi va haver un cert confusionisme 
dones r electorat creia que era el mateix votar 
" G l U R " que votar " P S C " ja que a les passades 
eleccions " G l U R " va cedir eis seus vots a l ' alcal-
dable socialista. 

Si en canvi ens fixem en el punt de vista fa-
miliar han estât un èxit no en el sentit del cap de 
llista, sino en el de la familia en general. 

A en Josep Girbau li ha sorprès una mica la 
majoria absoluta socialista, eli creia en una majoria 
simple, perqué semblava gairabé impossible que 
amb 6 candidatures en un pöble relativament pe-
tit una aconseguís la majoria absoluta. 

Fent una valorado de les demés opcions poli-
tiques Josep Girbau creu que el grup CiU'ha fra-
cassat estrepitosament, aquest fracàs però 'ha es-
tât provocat per determinades circumstàncies que 
ara no és el moment d'explicar. 

Referent al grup IC Josep Girbau creu que 
aquest grup tenia molta il.lusió posada en aqüestes 
eleccions que finalment no s ' ha vist reflexada en 
eis résultats, dones només han aconseguit un re-
gidor. 

Referent a les dues candidatures, la de La To-
rreta i la de Sta. Agnès, diu que el barri correspo-
nent ha respost positivament i ha votât I ' opció que 
eis representava la quai cosa ha servit per refermar 
I 'unió dels votants. 

Sobre la posició a adoptar a 1' Ajuntament Jo-
sep Girbau encara no la té definida ja que depèn 
de la postura que adopti I 'alcalde en la distribució 
de les conselleries municipals. 

Segons la seva opinio la millor manera de por-
tar a terme el govern municipal és el cami de la 
col.laboració, si totes les opcions politiques treba-
llen conjuntament s ' aconseguiran eis objetius pro-
posats, en canvi si el partit guanyador abusa de la 
seva majoria es pot arribar a un ajuntament sense 
diâleg. 

Josep Girbau diu que en cas de formar part de 
r oposició, aquesta seria justa exigint que el pro-
grama del PSC es compi is. 

En el supòsit que el PSC no hagués obtingut la 
majoria absoluta, ell no hauria donat suporta l'al-
caldable socialista dones membres del PSC van in-
formar segons eli, a membres de G lUR que no ne-
cessitàven el seu vot. Però en vista dels résultats 

électorals Josep Girbau respectará la voluntat del 
pöble i donará suport a en Joan Pujol amb el seu 
vot. 

De cara a les pròximes eleccions, la intenció de 
Josep Girbau es tornará a presentar, dones eli sem-
pre ha desitjat treballar pel pöble, encara que creu 
que s ' ha de donar pas a la gent jove. 

MF i MP 

JOSEP CACHINERO I TRIVIÑO 
(Cap de llista de IC) 

Sobre la campanya, Josep Cachinero, pensa que 
no cal parlar-ne massa dones ja és un fet passat. 

En quant als résultats creu que pel seu grup. 
Iniciativa per Catalunya, han estât clarament posi-
tius ja que IC és una nova opció que mai s ' havia 
presentat a'La Roca, Creu que el résultat d ' un con-
seller és favorable ja que eis permetrà agafar exper-
riència a I ' Ajuntament de cara a unes pròximes e-
leccions. 

No veu clara la majoria absoluta del PSC, dones 
creu que és deguda a un traspás de vots entre CiU i 
PSC, eis tres consellers perduts per CÍU són eis que 
ha guanyat el PSC, aquest fet ha contribuit a que 
en aquest cas les eleccions hagin estât certament a-
tipiques. 

Josep Cachinero no està a favor de cap majoria 
absoluta dones aquests dificulten el diàleg entre 
tots eis partits representats a un ajuntament, creu 
que la majoria absoluta del PSC, en el cas con-
cret de La Roca, no és estable, degut al traspás de 
vots abans esmentat. 

• Fent una valoració de les demés opcions poli:, 
tiques Josep Cahinero creu que tant a La Torreta 
com a Sta. Agnès s ' han produit eis résultats espe-
rats dones la gent ha votât la opció que més eis re-
presentava. 

Eis Independents de La Roca, segons Josep Ca-
chinero, han baixat una mica, aquest descens de 
vots ha bénéficiât al PSC que d'aquesta manera ha 
vist contrastada la pérdua d ' alguns vots a favor de 
IC. 

En quant a CiU opina que al no presentar un 
candidat del pöble i certament desconegut ha per-, 
judicat sensiblement aquesta candidatura; segons 
eil, per les pròximes eleccions CiU es replantejarà 
aquesta qüestió. 

Sobre la posició a adoptar a l 'Ajuntament, Jo-
sep Cachinero espera la distribució de conselleries 
per tal de definir la seva postura, dones diu que fins 

, ara eis contactes haguts amb PSC han estât de caire 
extra-oficial i espera que a partir de la presa de pos-
sesió de 1' alcalde hi hauran contactes oficiáis per 
tal de definir, per part del PSC, la seva postura a 
1 ' Ajuntament i la seva forma de govern i a ix i tam-
bé poder definir la de IC. 

MP i MF 
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